
MESTO  LEVOČA 
 
 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Komisie športu a mládeže - komisia Mestského zastupiteľstva v Levoči 

zo dňa 15.11.2023 o 13.30 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Pracovná porada sa konala v malej zasadačke MsÚ, Námestie Majstra Pavla 4, Levoča 

 

Rokovanie Komisie športu otvoril Mgr. Ján Košík privítal všetkých členov, hostí  a odovzdal 
slovo  predsedovi komisie p. Miroslavovi Dunčkovi, ktorý prítomných oboznámil ich s 
programom rokovania komisie.  

K bodu 2.  

Schválenie programu zasadnutia komisie športu program rokovania: 

1. Otvorenie 
2.  Schválenie programu zasadnutia komisie športu  
3.  Rozdelenie dotácií  v oblasti športu ,projekty 
4.  Rôzne  
5.  Diskusia 
6.  Záver 

K bodu 3 .  

1/  Projekty 

Ako prvé sa prejednávala žiadosť o dotáciu pre klub Cyklo spiš - kde bola požiadavka klubu 
na sumu 500 eur . Dotácia by slúžila na prípravu a zabezpečenie športovej činnosti dvoch 
športových zverencov klubu Cyklo spiš – Zuzana Lazarová, Denis Sakmár. Komisia schválila 
dotáciu 500 eur pre činnosť zabezpečenie klubu.  

Klub TJ Štart Levoča- podal žiadosť o dotáciu na podujatie 17.ročník medzinárodného 
turnaja nevidiacich a slabozrakých športovcov. Komisia žiadosť schválila dotáciou 500 € pre 
dané podujatie.  

Klub ŠK Nomiland – podaná žiadosť klubu na podporu a sústredenie na snehu v prípravnom 
období lyžiara - Adam Nováček. Komisia žiadosť schválila dotáciou 500 € pre nádejného 
lyžiara.  



 

Schválenie dotácií v oblasti športu 

 

PČ Názov športového klubu Požiadavka Schval. 
Dotácia- 
komisiou 

Schvál. 
Dotácia 
právomoc 
primátora 

Prezident klubu 

1.      
2. Cyklo Spiš 1000      500 €  Rastislav 

Kubovčík 
3. TJ Štart Levoča   800      500€  Václav Trnka 
4. Klub ŠK Nomiland 1000 500€  Miroslav 

Novaček 
5.       
6.               
7.      
 

 

4. Diskusia  

Diskusia prebiehala nielen na záver zasadnutia, ale aj popri prerozdeľovaní dotácií.  

5. Rôzne  

Na záver sa predseda komisie poďakoval všetkým prítomným a informoval, že komisia sa 
bude aj naďalej snažiť za transparentnosť prerozdeľovania dotácií. Stretnutie komisie bude 
podľa potreby. 

Zapísal:  Mgr. Ján Košík                                              

                                                                                           ............................................                                                                               

                                                                        Miroslav Dunčko 

                                                                         Predseda komisie 

 


